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چرا بدهی برخی باشگاه ها تامین شد ولی از تراکتور حمایت نکردند؟

تاکید  با  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
برای  باشگاه  این  مسئولان  با  مذاکراتش  اینکه  بر 
تیم هایی  از  آغاز شده است گفت:  قرارداد  تمدید 

غیر از پرسپولیس هم پیشنهاد دارم.
دیروز  تمرین  حاشیه  در  ایوانکوویچ  برانکو 
دوشنبه پرسپولیس گفت: فرشاد احمدزاده مشکل 
دارد و امیدوارم بازیکنان ملی پوش ما سالم برسند. 
ندارد. فردا مشخص می  شجاع برگشته و مشکلی 
با  استقلال  بازی  بازی می کنند.  شود چه کسانی 
دنبال  و  است  مهمتر  ما  برای  همه  از  خوزستان 

حداکثر نتیجه هستیم. 
مورد  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
گفت:  اولیه  توافق  و  تیم  این  با  قراردادش  تمدید 
قطعی  هنوز  اما  ایم  کرده  شروع  را  مذاکرات  بله 
آینده خواهیم دید که  روزهای  اما در  است  نشده 

چه اتفاقاتی رخ خواهد داد.
گفته می  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  برانکو 
شود به خاطر محرومیت پرسپولیس از پنجره نقل 
تیم خیلی  ما  انتقالات شما مردد هستید گفت:  و 
را  جدید  بازیکن  آوردن  امکان  اگر  و  داریم  عالی 
هم نداشته  باشیم مشکلی نخواهیم داشت. داریم 
تلاش می کنیم که این جریمه ها کم شود اما این 

موضوع تاثیری در تصمیم بنده نخواهد داشت. 
وی در مورد پیشنهادی که تیم ملی کرواسی 
به وی داده بود گفت: من با پرسپولیس قرارداد دارم 
و متعهد هستم که در این تیم بمانم. اما 24 ساعت 
قبل از بازی کرواسی با اوکراین با من تماس گرفتند تا 
سرمربی این تیم شوم اما پاسخ منفی دادم و همه چیز 

فعلا منتفی است اما هر چیزی امکان دارد.
برانکو ادامه داد: در اینکه من و پرسپولیس با 
هم به توافق رسیده ایم و تمایل به همکاری داریم 
درست است اما من پیشنهادهای دیگری هم دارم 
که در آینده مشخص خواهد شد که چه تصمیمی 

خواهیم گرفت.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مورد اینکه 
استقلال  با  دیدار  در  بان  دروازه  تغییر  امکان  آیا 
خوزستان وجود دارد گفت: بله این احتمال وجود 
گردند  برمی  روسیه  از  وقتی  ما  پوشان  ملی  دارد. 
فرصت کوتاهی تا بازی با استقلال خوزستان باقی 
مانده است. با این حال احتمال تغییرات وجود دارد.
وی در مورد حضور علی کریمی در کادر فنی 
پرسپولیس گفت: ایشان یکی از بزرگترین بازیکنان 
تا آنجایی که می دانم  ایران است و  تاریخ فوتبال 
با نفت قرارداد داشت. این موضوع را باید از همان 
کسانی بپرسید که این خبر را نوشتند. خوشحالم 
اختیار  در  را  تجربیاتش  خواهد  می  کریمی  که 
جوانان قرار دهد. من هنوز وضعیت خودم مشخص 

نیست چطور می توانم علی کریمی را بیاورم؟
خبرنگاری  پرسش  این  به  واکنش  در  برانکو 
اتفاقات  که عنوان کرد چرا سرحال نیستید گفت: 
خیلی هم سرحال هستم. شاید به خاطر این است 
به هر  زنم.  داد می  بازیکنان  اوقات سر  بعضی  که 
حال هر تیمی با افت مواجه می شود. بایرن مونیخ 
هم این مشکل را داشته است. همه تیم ها بحران 
و  حل  را  مشکلات  این  کنیم  تلاش  باید  و  دارند 

فصل کنیم. 

اینکه  بیان  با  آهن  ذوب  فوتبال  تیم  سرمربی 
فرهاد مجیدی باید مربیگری را از یک جا شروع کند، 
به دلایل ناکامی استقلال با منصوریان اشاره کرد و از 

رئیس سازمان صدا و سیما یکساعت وقت خواست!
امیر قلعه نویی در گفتگو با رادیو تهران گفت: 
ابتدا باید یک جمله برایتان بگویم. مراقب باشید زمین 
نخورید؛ این روزها به جای اینکه دستتان را بگیرند 

عکستان را می گیرند. روزگار بدی شده است.
وی درباره شرایط ذوب آهن تصریح کرد: من 
آرامش  که  است  سالی  امسال  زنم.  می  را  حرفم 
تازه  بازیکنان  است.  خوب  چیز  همه  اینجا  دارم. 
پیش  روز  دو  کار،  ماه  دو  و  بازی  هفته   ۸ از  بعد 
ببینید چقدر  اند.  را گرفته  قراردادشان  ۱۰ درصد 
باشگاه خوبی است که بعد از هشت هفته، بازیکنان 
ده درصدشان را گرفته اند.  ذوب آهن مدیرعامل 
اینجا  را شکر  دارد. خدا  انرژیکی  و  ورزشی، جوان 

همه چیز خوب است. 
بخش  در  کرد:  تصریح  آهن  ذوب  سرمربی 
نتیجه گیری دو سه مشکل داریم. مشکل اول این 
است که بدشانسیم. ایجاد موقعیت می کنیم ولی 
گل نمی زنیم. مشکل دوم این است که کم شانس 
خوریم.  می  گل  معمولی  توپ  یک  با  و  هستیم 
حدود ۸ امتیاز را در دقیقه از دست داده ایم که اگر 

اینطور نبود جزو دو تیم اول بودیم.
استقلال،  با  بازی  در  کرد:  تاکید  نویی  قلعه 
سپاهان و جام حذفی از داوری لطمه خوردیم. در 
مجموع باید بگویم بازیکنان خوبی داریم که حجب 
و حیا دارند. فکر می کنم آینده ذوب آهن با این 
توضیحاتی که دادم آینده خوبی است. فکر می کنم 
بالای  تیم  سه  جزو  فصل  پایان  تا  وضعیت  این  با 
جدول باشیم. یکسری ضعفهای فنی داریم که باید 
در نیم فصل برطرف کنیم تا در کورس باقی بمانیم. 
وی درباره چالش باشگاه ذوب آهن با سپاهان 
برای برگزاری بازی هایش در ورزشگاه نقش جهان 
این  کرد:  خاطرنشان  سپاهان  درخواستی  مبلغ  و 
سئوال مدیریتی است و اگر ورود نکنم بهتر است 
اصفهان  دانم.  نمی  را  موضوعات  این  سوابق  چون 
یک استان خاص است. این مشکل با نشستی که 
همه عزیزان داشته اند حل شده و قرار شده بازی 
جهان  نقش  در  فولادشهر  شدن  آماده  تا  ما  های 

برگزار شود. درست نبود ذوب آهن بیرون از استان 
بازی کند. با پیگیری های مدیرعامل و مسئولان و 
استاندار و حسن نیت مسئولان سپاهان این مشکل 

حل شده است. 
خاطرات  من  داد:  ادامه  آهن  ذوب  سرمربی 
بد  از سپاهان دارم ولی چند خاطره  زیادی  خوب 
هم از سپاهان دارم. در آن مقطع زمانی چند جوان 
مملکت در راه حضور در ورزشگاه فولادشهر تصادف 
فولادشهر  دادند.  دست  از  را  جانشان  و  کردند 
ورزشگاه خوبی است ولی چون دور است و امکانات 
نقش  ورزشگاه  دارد.  زیادی  خطرات  نیست،  اولیه 
جهان هم استقبال بیشتری می شود و هم از نظر 

فنی کیفیت بهتری خواهیم داشت.
مربیان  و  مسئولان  تماس  درباره  نویی  قلعه 
خدمت  برای  آهن  ذوب  بازیکنان  با  تراکتورسازی 
تیم  و  آذربایجان  مردم  من  گفت:  سربازی 
گذشته  سال  وقتی  دارم.  دوست  را  تراکتورسازی 
آن اتفاقات افتاد )باشگاه از نقل و انتقالات محروم 
شد(، در نیم فصل دوم نتوانستیم از بازیکنان جدید 
پوریان،  ایران  اخباری،  زمان  کنیم. همان  استفاده 
ابراهیمی و نوری هم مصدوم بودند ولی با لطف خدا 
و پشتوانه مردم توانستیم تیم را تا جایی که ممکن 
بود بالا نگه داریم و از بازیکنان تیم »سایه« استفاده 
کردیم. همان کاری که در استقلال و سپاهان کرده 
بودم و الان در ذوب آهن می کنم، سال گذشته در 
تراکتورسازی کردم و یک تیم سایه تشکیل دادم تا 
بازیکنان  همان  الان هم  باشد.  اصلی  تیم  پشتوانه 

دارند در تراکتور بازی می کنند.
از  دوستان  فصل  همین  اول  افزود:  وی 
تراکتورسازی تماس گرفتند و به آنها گفتم در این 
تیم بمانید. مهدی کیانی با من تماس گرفت و گفت 
تکلیف چیست که من گفتم در تراکتور بمانید. الان 
و  کیانی  به  کنم.  باز  را  داستان  این  خواهم  نمی 
یکی دو بازیکن دیگر گفتم شما بمانید و تاریخ ساز 
باشگاه تراکتورسازی شوید. در آن زمان بیانیه هم 
دادیم و گفتیم از تراکتورسازی نمی گیریم. تیم ما 
در حال حاضر یکی دو سرباز دارد از جمله احسان 
پهلوان که باید تا نیم فصل صبر کنیم. با شناختی 
که از یحیی گل محمدی دارم فکر نمی کنم این 

مسائل بوده باشد. 

سئوالی  به  واکنش  در  آهن  ذوب  سرمربی 
و  کرد  ای  خنده  ابتدا  استقلال  باشگاه  درباره 
صدا  )رئیس  عسگری  آقای  از  تعجم  گفت:  سپس 
و سیما( این است که ۳۶ سال برای ورزش زحمت 
کشیده ام ولی یکساعت به من وقت نمی دهد همه 
و  نهمی  از دسته سوم، جایگاه  را  استقلال  مسائل 
زاده  الله  فتح  آقای  که  زمانی  حتی  و  سیزدهمی 

مدیرعامل شد را برای مردم بگویم. 
قلعه نویی درباره انتخاب وینفرد شفر به عنوان 
سرمربی جدید استقلال گفت: کسانی که در اینباره 
تصمیم گرفته اند، حتما وارد جزئیات شده اند. شفر 
یک مربی رزومه دار است و این نیست که بگوییم 
زمان  و  دید شرایط  باید  ولی  است  مربی کوچکی 
چه اجازه ای به یک مربی می دهد. ضمن اینکه جا 

دارد از منصوریان و همکارانش تشکر کنم. 
پیش  روز  چند  صحبتهای  به  اشاره  با  وی 
افشارزاده  بهرام  گفت:  استقلال  پیشین  مدیرعامل 
از  یکسری  مصاحبه  یک  در  پیش  روز  چند 
که  گفت  را  استقلال  پیش  سال  دو  های  واقعیت 
پول نداشتیم و نتوانستیم برای قلعه نویی بازیکن 
از  تیموریان  و  قاضی  شد  چطور  گفت  او  بگیریم. 
استقلال رفتند و نتوانستیم کاوه رضایی و محسن 

مسلمان را بگیریم.
های  تیم  اینکه  بیان  با  آهن  ذوب  سرمربی 
جلوی  چون  هستند  ملی  های  سرمایه  پرطرفدار 
آسیب ها را می گیرند، خاطرنشان کرد: من هرجا 
سرمربی بودم، درب تمرین تیمم را باز گذاشتم. اگر 
ساعت   ۸ حداقل  بیایند  تمرین  یک  سر  نفر  هزار 
را  ساعت  هشت  این  اگر  روند.  نمی  آلوده  جای 
ضربدر ۵۰۰ کنید، 4 هزار ساعت شما به جامعه با 
یک تمرین سرویس داده اید آن هم به نسل جوان. 

به استقلال باید این دیدگاه را داشته باشیم.
آیا  که  سئوال  این  به  پاسخ  در  نویی  قلعه 
استقلال  تمرین  دربهای  بودن  بسته  به  منظورتان 
است؟ تاکید کرد: خیر من کلی گفتم که این تیم 
ها باید سرمایه ملی باشند.  باید نسبت به استقلال 
و تیم های پرطرفدار نگاه سرمایه ای داشته باشیم. 

فوتبال تهدید نیست، فرصت است.
استقلال  شرایط  از  اش  ارزیابی  درباره  وی 
پرداخت  پیش  و  مهره  نظر  از  استقلال  گفت: 

از  باید  است.  بوده  خوبش  سالهای  جزو  قرارداد، 
آقای افتخاری هم تشکر کرد. افتخاری هم تسویه 
حساب مالی سال گذشته انجام و ۳۰ درصد قرارداد 
امسال را داده است در حالی که ذوب آهن دو روز 

پیش ۱۰ درصد قرارداد را داده است.
انتخاب  درباره  استقلال  پیشین  سرمربی 
عنوان  به  طاهری  بیژن  و  محمدی  دین  سیروس 
این  به  بدهید  اجازه  گفت:  شفر  وینفرد  دستیاران 
مسائل ورود نکنم ولی کسانی که اسم بردند جزو 
بازیکنان با اخلاق فوتبال ما بودند. طاهری و دین 
محمدی هم سوابق اخلاقی و هم سوابق فنی خوبی 

دارند.
فرهاد  نام  شدن  مطرح  درباره  نویی  قلعه 
به  کرد:  تاکید  شفر  دستیار  عنوان  به  مجیدی 
نظرم مجیدی باید از یک جا شروع کند. مربیگری 
عین پدر شدن است. کسی که فرزند ندارد، هرچه 
بگویید شاید ۱۰  پدر  و محبت  پدرشدن  به  راجع 
دارد  فرزند  که  کسی  ولی  کند  درک  را  درصدش 
صد درصد مهر پدری را حس می کند. مربی باید 
بیاید روی نیمکت فشار ثانوی را تحمل کند و بعد 
تماشاگران  هم  را  مجیدی  فرهاد  شود.  سرمربی 
دوستش دارند و هم زحمات زیادی کشیده. او باید 

از یک جا شروع کند. 
گفته  ای  مصاحبه  در  اینکه  در خصوص  وی 
صورت  اصلاحات  استقلال  در  باید  منصوریان  بود 
نگفتم  منصوریان  به  من  کرد:  تصریح  داد،  می 
به  خودم  را  منصوریان  بدهد.  انجام  اصلاحات 
در  من  در گوش  روز  و حتی یک  آوردم  استقلال 
دوست  را  شما  انقدر  گفت  استقلال  و  نفت  بازی 
دارم که اسم پسرم را به خاطر شما امیر گذاشته ام! 
منصوریان مربی انرژیکی است به آخر خط نرسیده 
می  دوباره  و  چرخد  می  مربیگری  چرخه  و  است 

تواند منصوریان منشا خدمات شود.
منصوریان  به  داد:  ادامه  آهن  ذوب  سرمربی 
تیم شما  اگر  و  است  زمین  داخل  مربیگری  گفتم 
خوب نتیجه بگیرد به مسائل حاشیه ای توجه نکن. 
قلعه نویی درباره اینکه منصوریان نتوانست در 
کاری  بالاخره  بله،  گفت:  کند؟  مدیریت  استقلال 
اینجا  به  باید مدیریت کنی که  که من می کردم. 

نخوری. 

سرمربی جدید آبی پوشان که به نظر می رسد با شناخت خوبی 
انتخاب  و  فصل  نیم  برای  پذیرفته،  را  تیم  این  هدایت  بازیکنان  از 

ورودی ها و خروجی های تیمش کار سختی پیش رو دارد.
لیست بازیکنان بزرگسال تیم فوتبال استقلال در ابتدای فصل 
تکمیل شد تا هیچ جای خالی در آن وجود نداشته باشد. بزرگسال 
حساب شدن محسن کریمی که قبل از فصل دست آسیب دیده اش 
برای  باشگاه  تا مسئولان  باعث شد  بود،  تیغ جراحان سپرده  به  را 
لیست  از  را  بازیکن  این  نام  بزرگسالانشان  لیست  کردن  بالانس 
خود  داشته های  همه  از  اول  فصل  نیم  در  تا  کنند  خارج  خود 

ببرند. استفاده 
وینفرد شفر سرمربی جدید آبی پوشان از هفته نهم هدایت این 
تیم را بر عهده گرفته و یکی از اصلی ترین وظایف او بالانس کردن 
لیست تیمش در نقل و انتقالات زمستانی است. از یک سو باید نام 
محسن کریمی به لیست اضافه شود و از سوی دیگر شفر از باشگاه 
نشان  این  بازگردانند.  تیم  به  نیز  را  برزای  بهنام  تا  کرده  درخواست 

نیم فصل دو ورودی  بدترین حالت ممکن آبی ها در  می دهد که در 
دارند و لیست آنها هیچ جای خالی ندارد.

از  خروجش  احتمال  که  است  نفراتی  از  یکی  جباری  مجتبی 
لیست این تیم زیاد است. او در آخرین روزهای حضور منصوریان در 
استقلال توسط اعضای هیات مدیره از حضور در تمرینات منع شد و 
تاکنون هم به تمرینات تیم بازنگشته است تا مشخص شود شانس او 

برای حضور مجدد در استقلال ضعیف است.
با  در این صورت لیست استقلال در قبال این تک خروجی اش 
دو ورودی روبرو است. شفر ناچار است اگر کریمی و برزای را با هم 
بخواهد )که گویا می خواهد( روی نام دو بازیکنش قلم قرمز بکشد؛ 
دو بازیکنی که به احتمال زیاد یکی از آنها مجتبی جباری خواهد بود.
این که دومین بازیکن مازاد چه کسی خواهد بود، سئوالی است 
که پاسخ آن را عملکرد نفرات کنونی این تیم از الان تا پایان نیم فصل 
مشخص می کند. در واقع این موضوع باعث می شود تا رقابتی فشرده 
بین بازیکنان استقلال شکل بگیرد تا نامشان از لیست شفر در نیم 

فصل دوم خط نخورد.
همه این ها در صورتی است که شفر به بازیکن دیگری در پستی 
این صورت تعداد خروجی های  نیاز نکند چرا که در  دیگر احساس 

استقلال هم طبیعتا بیشتر خواهد شد. 

های  بدهی  چرا  گفت:  تبریز  تراکتورسازی  باشگاه  مدیرعامل 
خارجی و سنگین بعضی از باشگاه ها از طریق منابع دیگر تامین شد 

ولی از تراکتورسازی حمایت نکردند؟
و  خارجی  بازیکنان  بدهی  پرداخت  از  پس  آجورلو  مصطفی 
مختومه شدن ۷ پرونده خطرساز تراکتورسازی در فیفا، گفت:متاسفانه 
مسئله بدهی های خارجی یکی از مشکلات اصلی باشگاه در سال های 
اخیر بوده که البته هیچ کدام مرتبط با دوره فعلی نمی باشد اما میراث 
تلخی است که از گذشته به جای گذاشتند و بیشترین آسیب را به 

باشگاه وارد ساخته است.
مدیرعامل تراکتورسازی ادامه داد: با این وجود نیاز به یک همت 
جدی برای حل این مشکل وجود داشت و به همین دلیل کمیته ویژه 
ای برای رسیدگی به این موضوع تشکیل دادیم. در مورد این پرداخت 
بی  احتمالی  تهدیدهای  به  نسبت  توانستیم  نمی  ما  بگویم  باید  ها 
تفاوت باشیم و بدهی های باقیمانده از گذشته را پرداخت نکنیم که 
در این صورت اتفاقات بسیار تلخی برای تراکتورسازی روی می داد اما 

در این راه سخت چه حمایتی از باشگاه صورت گرفت؟

اعلام کنیم که  توانیم  امروز می  اضافه کرد:خوشبختانه  آجورلو 
مسئولان  که  آنطور  و  شد  مختومه  ها  بدهی  پرداخت  با  پرونده   ۷
فدراسیون فوتبال اعلام کردند تراکتورسازی مشکلی برای حضور در 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا نخواهد داشت اما هواداران باید بدانند 
که این روند با چه سختی هایی همراه بوده و ما عملا در این مدت به 

شکل همزمان هزینه دو تیم را پرداخت کردیم.
وی یادآور شد: تراکتورسازی هرچند در اسناد متعلق به شرکت 
تراکتور سازی است، لیکن در این دوسال حتی یک ریال جهت امور 
جاری باشگاه و بدهی های سنوات گذشته دریافت نکرده است. این 
برای  بزرگی  تلخ گذشته مشکلات  اتفاقات  در حالی است که برخی 
این باشگاه ایجاد کرد که یکی از آنها فسخ قرارداد سه بازیکن خارجی 
بود. شکایت این بازیکنان منجر به بسته شدن دو پنجره گردید و ضرر 
و زیان معنوی و مادی آن هم به عهده کسانی است که موجب این 

اتفاق بودند و هم کسانی که راه کمک به باشگاه را پیش نگرفتند.
آجورلو تصریح کرد: البته در زمان مقتضی در محضر مردم شریف 
آذربایجان در این خصوص شفاف سازی خواهم کرد. این باشگاه متعلق 

به مردم شریف آذربایجان و همه هواداران وفادار است اما آنهایی که 
فکر کردند بعد از این تسویه حساب های مالی و پرداخت بدهی ها می 

توانند با تسلط بر امور راه اشتباه گذشته را بروند در اشتباه هستند.
مدیرعامل باشگاه تراکتورسازی گفت: من از روز اول اعلام کردم 
که هزینه های جاری باشگاه را از طریق طرح های اقتصادی تامین 
می کنیم همانطور که به وعده خودمان عمل کردیم اما حداقل انتظار 
داشتیم برای پرداخت بدهی های سنگین باقیمانده از گذشته مورد 
در  مسئولان  از  یکی  نیفتاد.  هم  اتفاق  این  که  بگیریم  قرار  حمایت 
همین روزها گفته بود هیچ حمایتی از تراکتورسازی صورت نمی گیرد 
در حالی که وضعیت بعضی از دیگر باشگاه ها اینگونه نیست. البته این 
حرف تا حدودی درست است چرا که بدهی های خارجی و سنگین 
برخی از باشگاه ها از طریق منابع دیگری تامین شده است. در واقع 
برای پرداخت بدهی ها به باشگاه ها کمک کردند اما چرا به ما کمکی 
نشد و تراکتورسازی را با همه این مشکلات تنها گذاشتند؟ امروز به 
هوادارانمان می گوییم که با وجود ۷ میلیارد بدهی سنگین خارجی 

تنها ماندیم اما تسلیم نشدیم.
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افاضاتمسعودی
عیار ایران در بازی با روسیه مشخص خواهد شد !
بازی تدارکاتی تیم ملی فوتبال کشورمان در مقابل روسیه، بدون شک عیار 
شاگردان کی روش را مشخص خواهدکرد. دلیل این قضیه هم این است که بعد 
از مدتها تیم ملی ما در مقابل یکی از تیم های خوب و قدرتمند دنیا صف آرایی 
اروپایی  از تیم های درجه دوم و سوم آفریقایی و  بار خبری  این  خواهد کرد و 
نیست. علاوه بر اینکه همین تیم روسیه البته با اندکی تغییرات، چند روز قبل در 
مقابل کره جنوبی صف آرایی کرد و با نتیجه 4 بر 2 به پیروزی رسید که همین 

می تواند یکی دیگر از شاخص ها و معیارهای ارزیابی تیم ملی کشور ما در این دیدار تدارکاتی باشد. 
روسیه در برابر کره جنوبی بازی قابل قبولی را به نمایش گذاشت و توانست دو گل روی ضربات 
ایستگاهی و دو گل در جریان بازی به ثمر برساند که البته دو گل از چهارگل دریافتی کره گل بخودی و 
هدیه کیم جونگ وو به روسیه بود که اولی روی ضربه کرنر و دومی در جریان بازی به ثمر رسید و سبب 
شد روسیه با نتیجه چهار بر صفر از تیم پرقدرت کره جنوبی پیش بیفتد. البته این پایان کار نبود و تیم 
جنگنده کره که دوندگی و حرکات ترکیبی سریع را در دستور کار داشت نهایتاً توانست در دقایق پایانی 

بازی دو گل را جبران کند و نهایتاً بازی با نتیجه 4 بر 2 به سود روسیه به خاتمه برسد . 
حالا سه شنبه ۱۸ مهرماه در کازان نوبت ماست که در مقابل تیم ملی روسیه بایستیم، تیمی که 
رقیب قدرتمند ما را حسابی فیتیله پیچ کرد و شاگردان کی روش باید حسابی از این دیدار تدارکاتی 
استفاده کنند و از آن برای تقویت نقاط قوت و بهبود نقاط ضعف خود بهره ببرند. البته شواهد امر حاکی 
از این است که روسیه قصد ندارد با ترکیبی که در مقابل کره بازی کرد در مقابل ما بازی کند و احتمالاً 
با ترکیب ضعیف تری نسبت به بازی با کره در برابر ما حاضر خواهد شد که این هم می تواند امتیاز خوبی 
برای تیم ملی ما باشد و هم نه که در هر صورت تفاوت زیادی نخواهد داشت و هدف از بازی تدارکاتی 
آماده سازی تیم برای بازی های جام جهانی پیش روست. برای کی روش و بازیکنان تیم ملی فوتبال 

کشورمان آرزوی موفقیت داریم . 
» مسعود عطری «

اخبار
صدور حکم قطعی جلوگیری از محکومیت 1۳۶ میلیارد ریالی وزارت ورزش

این  از محکومیت  از صدور حکم قطعی جلوگیری  و جوانان  وزارت ورزش  امور حقوقی  مدیرکل 
وزارتخانه به مبلغ ۱۳۶ میلیارد ریالی خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، زهرا ارسنگ از صدور حکم قطعی جلوگیری از 
محکومیت وزارتخانه به مبلغ ۱۳۶ میلیارد ریال در دعوی مطروحه از سوی ستاد اجرایی فرمان حضرت 
ورزشی  مجموعه  اراضی  بها  مطالبه  خواسته  با  جوانان  و  ورزش  وزارت  طرفیت  به  )ره(  خمینی  امام 
آزادگان واقع در مجیدیه شمالی - خیابان استاد بنا خبر داد. ارسنگ با بیان اینکه پیگیری های اداره 
کل امور حقوقی وزارت ورزش و جوانان مانع از محکومیت وزارتخانه به مبلغ ۱۳۶ میلیارد شده است، 
اظهار داشت: با اتخاذ تدابیر و تمهیدات حقوقی مناسب و به موقع و تنظیم لوایح حقوقی، اجرای قرار 
کارشناسی، مذاکره با کارشناس منتخب و شرکت در جلسات رسیدگی، خوشبختانه دادگاه رسیدگی 
امور حقوقی وزارت ورزش و جوانان  را رد کرد.مدیرکل  اجرایی  از سوی ستاد  کننده دعوی مطروحه 
گفت: علیرغم اعتراض ستاد اجرایی در مرحله تجدید نظر، در نهایت رای مذکور له وزارتخانه قطعی شد.

کاپیتان پیشین استقلال در انتظار اعلام نظر کمیته فنی
کمیته فنی استقلال پس از بررسی گزینه های دستیاری سرمربی این تیم، نظر نهایی در مورد 
فرهاد مجیدی را اعلام خواهد کرد. پس از مطرح شدن حضور فرهاد مجیدی در کادر فنی تیم فوتبال 
استقلال، حرف و حدیث زیادی در این مورد مطرح شد اما هنوز به درستی مشخص نیست که با توجه به 
اتفاقاتی که در این تیم رخ داده است زمینه بازگشت وی فراهم خواهد شد یا خیر.با این حال قرار است 

کمیته فنی استقلال در مورد حضور وی تصمیم گیری کند.

تنها شانس بازگشت جباری به استقلال
هافبک تیم فوتبال استقلال که از این تیم کنار گذاشته شده است تنها به یک شرط به جمع آبی 
پوشان بازخواهد گشت. مجتبی جباری به همراه سید مهدی رحمتی با نظر هیات مدیره این باشگاه از 
حضور در تمرینات تیمی منع شده بودند و در حالی که رحمتی با حضور شفر به تمرینات تیمی بازگشت، 
اما جباری همچنان بلاتکلیف بوده و در انتظار خبری است که از سوی باشگاه به او بدهند. از یک سو 
استقلالی ها مترصد بازگرداندن بهنام برزای به تیم شان هستند که اگر این اتفاق بیفتد آنها ناچارند نام 
یک بازیکن را از لیست خود خارج نمایند. بازیکنی که شواهد نشان می دهد کسی نیست جز مجتبی 
جباری. جباری در صورتی به استقلال بازخواهد گشت که تیم پزشکی وضعیت سلامتی او را تایید کند.

گزارش تمرین پرسپولیس؛
بازگشت هافبک عراقی و تمرینات اختصاصی احمدزاده

تمرین عصر دیروز پرسپولیس با حضور هافبک ملی پوش عراقی این تیم برگزار شد.
تیم فوتبال پرسپولیس تمرین دیروز خود را ساعت ۱۶ در ورزشگاه شهید کاظمی برگزار کرد.

* برانکو ایوانکویچ در ابتدای تمرین چند دقیقه ای را با بازیکنان صحبت کرد و از آنها خواست تا 
شرایط فیزیکی خود را به وضعیت ایده آل نزدیک کنند تا در دیدار با استقلال خوزستان دچار ضعف 

فردی نشوند.
تا  بود  بود حواسش جمع  * شجاع خلیل زاده که در تمرینات گروهی پرسپولیس شرکت کرده 

مجددا دچار مصدومیت نشود.
* بشار رسن هافبک تیم ملی عراق که برای بازی تدارکاتی این تیم در تمرینات غایب بود به تهران 

بازگشت و پا به پای سایر هم تیمی های خود در پرسپولیس تمرین کرد.
* بازیکنان بدنهای خود را زیر نظر مارکو گرم کردند و سپس به انجام تمرینات تاکتیکی زیر نظر 

مستقیم برانکو ایوانکویچ مشغول شدند.
* جدیت سرمربی پرسپولیس در تمرین امروز مثال زدنی بود به طوری که هنگام تمرینات تاکتیکی 

بارها بر سر بازیکنان پرسپولیس بخصوص امیدهای این تیم فریاد کشید.
* فرشاد احمدزاده که 2۰ دقیقه ابتدایی تمرین را در سالن وزنه زیر نظر فیزیوتراپ پرسپولیس کار 

می کرد به کنار زمین آمد تا به طور اختصاصی بدود.

مجوز حرفه ای باطل می شود؟
دست باشگاه الاتحاد عربستان برای AFC رو شد؛ زنگ خطر برای ایران

کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرده است تخلفاتی در مدارک باشگاه الاتحاد عربستان برای دریافت 
مجوز حرفه ای مشاهده کرده است.

خبر دیروز روزنامه الریاضیه عربستان تکان دهنده است. بر اساس این خبر، کنفدراسیون فوتبال 
آسیا در نامه نگاری با کمیته صدور مجوز حرفه ای باشگاه های عربستانی اعلام کرده تخلفاتی در مدارک 

باشگاه الاتحاد عربستان مشاهده شده است.
این خبر از آن جهت اهمیت دارد که باشگاه های ایرانی هم در گیر و دار ارسال مدارک مورد نیاز 
به کنفدراسیون فوتبال آسیا و تسویه حساب بدهی های سابق خود هستند و هر آن امکان دارد این 
اتفاق هم برای باشگاه های ایرانی رخ بدهد. در ادامه گزارش روزنامه الریاضیه به نقل از محمد السلیم 
رئیس کمیته مجوز حرفه ای لیگ عربستان آمده است: »کنفدراسیون فوتبال آسیا تخلفاتی را در پرونده 
اعطای مجوز به باشگاه الاتحاد، مشاهده کرد. AFC ما را در جریان این امر قرار داد و ما هم فوری به 
فدراسیون فوتبال عربستان ابلاغ کردیم.«محمد السلیم مجازات و تنبیه برای فدراسیون فوتبال عربستان 
و باشگاه الاتحاد را به این خاطر رد کرد و گفت: »تا الان و تا زمانی که صحت مدارک برای AFC قطعی 
نشود، مجازاتی در کار نخواهد بود.«وی همچنین زمان اعلام نهایی رای AFC را اعلام کرد: »تا پایان 
هفته جاری یا حداکثر تا اواسط هفته بعد گزارشی منتشر می شود که نشان می دهد باشگاه بر اساس 

معیارهای کنفدراسیون فوتبال آسیا مجوز حرفه ای می گیرد یا خیر.«
در پایان گزارش روزنامه الریاضیه آمده است: کمیته انضباطی کنفدارسیون فوتبال آسیا در سال 
2۰۱۶ فدراسیون فوتبال عربستان را به دلیل صدور مجوز غیرقانونی برای تیم های الاهلی و النصر جهت 
مشارکت در لیگ قهرمانان آسیا در سال 2۰۱۵، ۱۵۰ هزار دلار جریمه کرد. پس از برداشته شدن گام 
های اصلاحی از سوی فدراسیون فوتبال عربستان از سال 2۰۱۵، کنفدارسیون فوتبال آسیا ۱۰۰ هزار 

دلار از جریمه درنظر گرفته شده را به مدت دو سال به حالت تلعیق درآورد.

اعجازهزارهسوم
چه بگویم نازنین؟

سلام نازنین. حالت خوب است؟ برقراری یا مثل من دیگر از دنیا و مایتعلق به 
بریده ای؟ اگر می خواهی بپرسی چرا به رسم عادت نگفته ام روزگار غریبی ست 

نازنین، باید بگویم که دیگر هیچ چیز اذیتم نمی کند.
این روزها اگر فضایی ها هم به ایران بیایند و بگویند: داداش شماها دیگه 

خیلی عجیب غریبین ما نمی تونیم، نه جای شکایت دارد و نه تعجب.
فوتبال  و  صنعت  و  فرهنگ  و  هنر  در  سرزمینم  مردان  های  هنرنمایی  از 

که هرچه بگوییم کم است، دیروز هم شنیدم یکی از بزرگمردان کشورم، در نامه ای خطاب به خودش 
تقاضایی را از خودش کرد و خودش هم پذیرفت. نازنین دارم دیوانه می شوم، نه چون کسی برای خودش 
نامه نوشته است و نه چون نامه خودش را جواب داده، درد من اینجاست که جناب شهردار از انتشار 
این نامه محرمانه شاکینید. می فهمی؟ محرمانه! حالا منتظرم خبر جدید بیاید تا معلوم شد افشای نامه 

هم کار خودشان بوده است.
محمّدشفیع اعجازی


